
 
     Seniorrådet                                           Beslutningsprotokol nr. 10 
 
________________________________________________________________________________  
 
Dato: 11.10.2019                  Kl: 10.00    Sted: Mødelokale 620 
 
________________________________________________________________________________  
 
Deltagere:      Seniorrådet, Hanne Rasmusen, Hanne Bylov 
 
 
Fraværende:  Mona Nederby Larsen  
  
 
________________________________________________________________________________  
 

 
DAGSORDEN 

 
 

1. Hygiejnesygeplejerske Birgitte Sachmann fortæller om hvilke hygiejnetiltag, man har i Plejen 

for at nedsætte antibiotika forbruget 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat 

4. Status P-Avisen 

5. Nyt fra Rådets medlemmer 

6. Aktiviteter frem til Seniorrådsvalget i november 2020 

7. Henvendelse fra AD Media (mail vedlagt) 

8. Henvendelse fra Elderlearn (mail vedlagt) 

9. Brev til Seniorrådet fra Brugerrådene 

10. Invitation til Workshop – Integration fra 0-100 år den 31. oktober i Sundhedshuset (Invitation 

vedlagt) 

11. Venteliste til pleje- og dagcentre 

1. Orientering v/ Jan Kargo 

12. Senere indkomne sager 

13. Eventuelt 

 
 
 
 
 
 



REFERAT 
 

Punkt 1. Hygiejnesygeplejerske Birgitte Sachmann fortæller om hvilke hygiejnetiltag, man 

har i Plejen for at nedsætte antibiotika forbruget 

 

Birgitte fortalte om sit arbejde som hygiejnesygeplejerske og hvilke hygiejnetiltag, man har i Plejen 

i Fredericia Kommune. 

 

Punkt 2. Godkendelse af dagsorden 

  

Godkendt. 

 

Punkt 3. Godkendelse af referat 

 

Godkendt. 

 

Punkt 4 Status P-Avisen 

 

Jørgen fremlagde regnskab og budget for Pensionistavisen. Tilskuddet fra Kommunen har været 

uændret i mange år og som det er nu, så vil kassebeholdningen være brugt med udgangen af 2021. 

Seniorrådet vil derfor arbejde for at få tilpasset tilskuddet. 

 

Deadline for næste nummer er den 27. november 

 

Punkt 5 Nyt fra Rådets medlemmer 

 

Seniorrådet har været til Temadag i Middelfart den 8. oktober. 

 

Grethe har været til Brugerrådsmøde på biblioteket. Den 19. november er der valg til Brugerrådet, 

hvor der skal vælges 3 medlemmer. 

 

Olaf har forsøgt at kontakte Flex-trafik vedr. opgaven, han fik ved sidste møde, men det er meget 

svært at komme igennem til dem. 

 

 



Punkt 6 Aktiviteter frem til Seniorrådsvalget i november 2020 

 

Det kunne være en god ide at gøre brug af de mange samarbejdspartner, som Seniorrådet har til at 

få udbredt kendskabet til Seniorrådet og det kommende valg. 

 

Aktivitetsudvalget vil arbejde videre med opgaven. 

 

Punkt 7 Henvendelse fra AD Media  

 

Seniorrådet er blevet enige om, at de gerne vil indgå samarbejde med AD Media omkring 

udarbejdelse af en valgpjece op til valget i efteråret 2020. Seniorrådet vil bede AD Media om ikke 

at tage kontakt til Pensionistavisens annoncører.  

 

Punkt 8. Henvendelse fra Elderlearn 

 

Seniorrådet besluttede sig for at kontakte dem for yderligere information. 

 

Punkt 9. Brev til Seniorrådet fra Brugerrådene 

 

Seniorrådet har drøftet henvendelsen og formanden vil udarbejde et svar. 

 

Punkt 10. Invitation til Workshop – Integration fra 0-100 år den 31. oktober i Sundhedshuset 

 

Seniorrådet har fået indbydelse til workshop om Integration i Sundhedshuset den 31. oktober kl. 

16.00 – 19.30. Som repræsentanter fra Seniorrådet deltager Jytte og Flemming. Janni melder tilbage 

til Marlene. Birte og Jørgen deltager i workshoppen. Janni sørger for tilmelding. 

 

Punkt 11 Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 11.1 Orientering v/Jan Kargo 

 

Hanne Rasmussen orienterede om ventelisten.  

 

 

 



Punkt 12 Senere indkomne sager 

Ingen 

 

Punkt 13. Eventuelt 

Aksel opfordrede Seniorrådet til at komme til et af de arrangementer, hvor han spiller på 

plejecentrene. Han sender liste over, hvor han optræder i den nærmeste tid til Seniorrådet. 

 

 


